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کسی فهمید چطوری این حجم از  واردات واکسن ممکن شد؟
انتقاد از کندی واکسیناسیون و نبود واکسن مورد تایید در کشور، همچنان محل بحث کاربران فضای مجازی است.

به گزارش خبرنگاران جامعه گزارش خبر، علی جعفریان، استاد دانشگاه علوم پزشکی تهران در توئیتی نوشت: اگر کسی فهمید چطور شد که واردات
واکسن با این حجم ناگهان ممکن شد، برای بقیه توضیح دهد. واقعا دولت قبل کوتاهی کرد یا واقعا در مقابل آن کارشکنی شد؟!تکلیف وعده برکت هم

اگر روشن میشد خیلی خوب بود؛ برای آینده البته، چون گذشته با هزینه گزافی گذشت.


